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Actieplan Vlaamse Rand  –  Taalgebruik in bedrijfs-
leven

In zijn antwoord op mijn schriftelijke vraag nr. 184
van 30 juni 1997 omtrent de sensibilisering van het
bedrijfsleven inzake het taalgebruik in de sociale
betrekkingen, kondigde de minister-president aan
dat de Vlaamse werkgevers zouden nagaan of er
daadwerkelijk problemen bestaan in het taalge-

bruik door de bedrijven, eventueel in samenwer-
king met de Sociaal-Economische Raad van Vlaan-
deren (SERV). De sociale partners zouden zich
gezamenlijk opnieuw buigen over een aantal vra-
gen inzake het taalgebruik in de sociale betrekkin-
gen, teneinde na te gaan of er zich nog problemen
voordoen, onder meer in Brussel, of de taalwetge-
ving in de precontractuele fase wordt nageleefd en
of het toezicht op de naleving van de taalwetgeving
voldoet. De SERV zou zijn werkzaamheden hier-
rond tegen eind 1997 hebben afgerond (Bulletin
van Vragen en Antwoorden nr. 19 van 10 juli 1997,
blz. 1758  –  red.).

Navraag bij de SERV leert evenwel dat hierrond
geen documenten bestaan en dat er derhalve geen
werkzaamheden hebben plaatsgevonden.

Waarom heeft de Vlaamse regering niet zelf een
initiatief genomen ?


